
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2022-08-17 

 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Inge Arvidsson, Niclas Andersson, Susann Evertsson, 

Claes Hassellund, Magnus Skott och Jeanette Sigenstam. 
 
 
 
  
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 
 
2. Genomgång av föregående protokoll. 
 
3. Avstämning kommittéerna: 

 
 
 

• Barn- och ungdomskommitté: träningen startade i måndags. Några nya barn/ungdomar 
har börjat. Fortsatt brist på ledare. 
 

• Stugkommitté:  
Takrännor, stuprör inte fixat ännu. Niclas har kollat priser på material med takfirma men 
det är billigare att köpa i vanliga handeln. Byte planeras innan vintern. Läcka i taket 
kommer att kollas och fixas av Inge. Lilla huset är nu också målat. 

 

• Cykelkommitté: landsvägscyklingen har startat igen efter semesteruppehållet. MTB-
träningen börjar i nästa vecka. Det har varit väldigt få deltagare under våren. Behov finns 
av fler personer i cykelkommiteén (4 st nu). 
 

• Skid- och löpningskommitté: träningen startar nästa vecka. Diskussion om att ha en 
stavgång- promenadgrupp som komplement varje vecka. Tommy kan tänka sig att 
ansvara för detta lite längre fram. Grupp för familje-löpning diskuteras. 
 

• Ban- och spårkommitté: fullt fokus på arbete med tävlingsbanan för Trastenracet. Det 
har varit bra uppslutning kring arbetet. Övriga spår kommer ses över efter tävlingen. 
 

• Kassör: Fortsatt god ekonomi. Fått stöd från kommunen för grund, skötsel. 
Sponsorpengar på ingång. Medlemsavgifterna har kommit in. 
  

• Klädansvarig/shop: Ledarvästarna har levererats. 
 
 

 
4. Tractenracet:läget är positivt och under kontroll. 

 
5. Framtidsdagar: ev. november, Claes kollar upp. 
 
6. Klädpolicy: behov finns av riktlinjer. Rekommendation är att när medlemmar tävlar för IK Trasten så 

skall klubbkläder användas. Det är inte tillåtet att ha sponsring på klubbkläderna men andra byxor 
med sponsring på får användas. Skall ledare på barn/ungdomsträningar ha klubbkläder? Hur skall det 
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i så fall finansieras; helt eller delvis av klubben? Önskvärt att använda klubbkläder på träningar? 
Vidare diskussion vid nästkommande möte. 

7. E-MTB: behov av översyn kring riktlinjer kring detta i klubbens regi. Susanne undersöker inför 
fortsatt diskussion i frågan. 
 

8. Nästa styrelsemöte:  21/9 kl.18.30-20.00  
 
    
 
Vid protokollet 
Jeanette 


